
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-120684 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid D. Steltenpool 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD rapport RKC Afvalstoffenheffing 

Datum waarop de vraag is gesteld 7 januari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

1.  De opbrengsten van recycling zijn sinds de invoering van de oranje bak met  2,4 milj. 

Euro toegenomen. Deze zijn niet ten goede gekomen aan de burgers. 

Waarom is dit niet gebeurd? En kan dit alsnog niet met terugwerkende kracht door HVC 

worden verrekend? 

antwoord  Bij de invoering van de oranje minicontainer is afgesproken dat de kosten en 

opbrengsten voor rekening van HVC kwamen. 

Eén van de effecten van de invoering van de oranje container is dat er minder restafval 

werd ingezameld. Over het restafval moet afvalstoffenbelasting worden betaald (dit is 

een landelijke belasting). Door minder restafval in te zamelen, hebben de inwoners 

ervoor gezorgd dat er minder restafval is en daardoor een lager bedrag aan 

afvalstoffenbelasting. Dit resulteert in een lagere betaling aan HVC. Op die manier komt 

een goede afvalscheiding wel ten goede aan de inwoners. 

2. Waarom heeft HVC meer verwerkingskosten van huishoudelijk afval als elders in 

Nederland? Dit scheelt € 19,00 per ton.  

Antwoord De kennis over de opbouw van de verwerkingskosten van huishoudelijk afval is bij ons 

niet bekend. Dit is interne bedrijfsinformatie van HVC. 

3. Door de invoering van ondergrondse containers (o.a. binnenstad Medemblik) is de 

gemeentelijke opslag toegenomen. Maar door de ondergrondse opslag komen er meer 

grondstoffen vrij (wat een voordeel geeft) en wordt er minder vuil afval belast door 

belasting van het rijk. Waarom is bij de aanleg van die ondergrondse containers  

hierover nooit gesproken met CAW/HVC?   

antwoord De binnenstad van Medemblik is het eerste gebied waar we verwachten dat er meer 

grondstoffen vrijkomen. De ondergrondse containers voor restafval worden hier 

gecombineerd met bovengrondse gfe-containers (groente-, fruit- en etensresten) en het 

plastic, blik, en pak wordt 1 x per 2 weken opgehaald. De inwoners hebben zo meer 

mogelijkheden om hun afval te scheiden. Minder restafval zorgt voor een lager bedrag 

aan afvalstoffenbelasting en daardoor lagere kosten aan HVC. 

 



 

 

 


